

# TAX ALERT

## КРАТКИЙ ОБЗОР ИЗМЕНЕНИЙ В НАЛОГОВОМ ЗАКОНОДАТЕЛЬСТВЕ

**AUGUST 2014 / АВГУСТ 2014**

### **New rules in customs clearance of goods imported by individuals**

The Government of the Kyrgyz Republic approved the recent amendments to the Regulation on Movement of Goods and Means of Transportation Cross the State Border of the Kyrgyz Republic by Individuals that establishes the unified customs duty at 1 US Dollars per 1 kg on some goods imported by the individuals for the purpose of entrepreneurial activity with the value not exceeding 4 mln. Kyrgyz Soms (The Decree of the Government of the KR #434 of August 2, 2014).

### **New forms of reports on non-resident income tax and interest tax have been approved**

The Government of the Kyrgyz Republic approved new forms of the report on taxes on the income of foreign organizations received from the source in the Kyrgyz Republic and not related to the permanent establishment (STI-106) and the report on interest tax (STI-059) as well as procedures for their filling (The Decree of the Government of the KR #460 of August 8, 2014).

## **How to contact us**

If you wish to discuss the information above please contact Baker Tilly Bishkek by e-mail [contact@bakertilly.kg](mailto:contact@bakertilly.kg) or by phone +996 312 696232.

### **Новые правила для таможенного оформления ввоза товаров физическими лицами**

Правительство Кыргызской Республики утвердило изменения в Инструкцию о перемещении товаров и автотранспорта через государственную границу Кыргызской Республики физическими лицами, согласно которым к импорту физическими лицами отдельных товаров, предназначенных для предпринимательской деятельности, стоимость которых не превышает 4-х млн. применяется единая ставка таможенных пошлин и налогов в размере 1 доллара США за 1 кг (Постановление Правительства КР №434 от 2 августа 2014 г.).

### **Утверждены новые формы отчетов по налогу на доходы нерезидентов и налогу на проценты**

Правительство Кыргызской Республики утвердило новые формы отчета по налогу на доходы иностранной организации, полученные из источника в Кыргызской Республике, не связанной с постоянным учреждением (STI-106) и отчета по налогу на проценты (STI-059), а также порядок по их заполнению (Постановление Правительства КР №460 от 8 августа 2014 г.).

## **Наши контакты**

Если Вы хотите обсудить информацию, представленную выше, Вы можете связаться с нами по электронной почте [contact@bakertilly.kg](mailto:contact@bakertilly.kg) или по телефону +996 312 696232.